
 
Culture Tour: Luan-Shan Forest Museum in Taitong 

 

40-minute drive from downtown Taitung, there is a magnificent forest in mountainous Dulan, 

south of the Costal Range in eastern Taiwan. It is the most well-conserved mid and low 

altitude mixed species forest.  

Today, the residents have all moved away, but the tribal site remains. Thus it was turned 

into an open-air forest museum with no fences, buildings or electricity at all, so that the 

surrounding forest may be kept. This makes museum look like a scene from the film Avatar. 

Museum director Aliman and his tribal friends have been systematically protecting the 

forests, especially the precious giant Banyan trees. They hold environment protection and 

culture reconstruction educational activities, cross-tribal events, tribal stays, outdoor spiritual 

workshops and ecological tours, so as to connect more with the public and bring their 

attention to forest conservation. Welcome to enjoy its beauty from God! 

 

1. Event Date：Saturday, May 7, 2016 

2. Gathering place：Parking Lot, West Community House, NDHU 2016/5/7(Sat.) 06:00am. 

Buses will leave at 06:10 am and we do not wait for anyone who is late. 

3. Qualification：International Students in NDHU (including exchange students, foreign 

students, overseas Chinese students and main-land China students.) 

4. How to go：Go and return by the rented bus; locally move by feet. 

5. Expense：NT 700 (including transport, Traditional lunch, insurance fee and Luan-Shan 

Forest Museum interpreter fee and Tikets. Dinner on own in Yuli Town. And there will be 

no refund once you cannot attend the event.) 

6. Payment Start：10：00 a.m., Monday, April 11, 2016 (first Come, first In) 

*Please complete on-line registration in advance. Payment location：OIA Office ( Room 

408, Administration Building) * 

7. Seats limit：Chinese Seats 18；English Seats 18. 

8. On-line registration Web.：http://www.oia.ndhu.edu.tw/files/87-1114-726.php 

9. Schedule：(The schedule may be changed due to weather or the road condition) 

 
  

http://www.oia.ndhu.edu.tw/files/87-1114-726.php


 
鸞山森林博物館布農族文化在地文化參訪 

 

部落位在海岸山脈南端的都蘭山麓擁有一片壯觀森林，從臺東市區到鸞山部落大約要 40

分鐘車程時間，這也是目前臺灣中低海拔僅有保存最為完整的楠榕混生林帶，該部落以布

農族為主，族人原居住於海拔一、二千公尺左右的內本鹿地區，日據時代被強迫遷村到

兩、三百公尺的現址。鸞山，布農族人稱為 Sazasa，意即「這是一個甘蔗會長得高、動

物會活躍、人會活得很好的一塊地」。 

 

為了保持森林原始風貌，特別將部落打造成沒有圍籬、建築物及電力設施之森林博物館，

整座森林充滿自然，生態豐富，走進去有如電影阿凡達情景。森林博物館館長阿力曼與他

的族人為了搶救珍貴原始的榕樹巨木群，開始有計畫的保護珍貴原始的榕樹巨木群，作為

環境教育、文化重建、族群交流、部落遊學、野外靈修、生態體驗等的互動平臺。歡迎共

享來自上帝的美好。 

 

1. 活動日期：2016 年 5 月 7 日(星期六) 

2. 集合時間地點：2016/5/7 上午六點 多容館後方停車場 

3. 報名資格：全體境外學生 (含交換學生、僑生、陸生、外國學生) 

4. 活動費用：新台幣 700 元整 

※(含原住民豐味餐、交通、保險及鸞山森林博物館導覽解說費用，當天晚餐將至玉

里鎮上自理，若活動當日未到、因故無法如期參加均恕不退費。) 

5. 繳費開始：2016 年 4 月 11 日(星期一)早上 10：00 (先搶先贏，額滿為止。) 

 *請事先完成線上報名，繳費地點：國際處辦公室 (行政大樓 4 樓 408 室)* 

6. 名額限制：中文座位 18 人；英文座位 18 人 

7. 報名網址：http://www.oia.ndhu.edu.tw/files/87-1114-726.php  

8. 活動行程：(行程可能因路況或天氣因素有所調整) 

http://www.oia.ndhu.edu.tw/files/87-1114-726.php


 
鸞山森林博物館布農族文化在地文化參訪行程表 

Culture Tour: Luan-Shan Forest Museum in Taitong SCHEDULE 
時間 Time 行程 Schedule 備註 Note 

06：00 
集合地點集合出發 

Assemble at the assigned location 

地點：多容館後方停車場 

Location: Parking Lot, West 

Community House 

06：10 
出發 

Depart from NDHU campus 
 

09：00 

12：30 

抵達台東鸞山森林博物館 

Arrive at Luan-Shan Forest Museum 

專業導覽解說 

Professional Interpreter guide 

導覽 

Introduction 

導覽開始：會走路的樹 

Visit the walk’s trees 

布農族木炭烤肉 

Bunun style BBQ 
 

森林探險 

Forest adventure Trail 

專業導覽解說 

Professional Interpreter guide 

12：30 

13：30 

原住民風味餐 

Indigenous-style meal 

提供午餐 

Lunch provided 

13：30 

14：30 

打麻糬 

Join the tradition of Pounding the Mochi 

布農族文化體驗 

Bunun culture’s Experience 

種樹 

Plant trees 

八部合音 

Bunun tribe’s Pasibutbut experience 

16：00 

17：00 

玉里鐵橋．板塊斷層 

Yuli town 
玉里鎮 Yuli town 

17：00 

18：30 

玉里小鎮(晚餐自理) 

Dinner on own in Yuli Town 

18：30 

20：00 

賦歸 

Home 
 

 


